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Na pobudo ravršnega odbora
občinske konferen.ee SZDL
Ljubljana Center je aktiv čla-
nov ŽK občinske konlerence
SZDL obravmaval uresničevanje
akcdjskega programa, predvsem
glede na to, fcoliko so člani
zveze komtmistov v občmski
konferenci SZDL ter v njenih
organih tudd dejansko aktivni.

Pri tem so ugotovili, da je
treba pri oceni uresnioevanja
aikoijskega programa izhajati
predvsem iz smernic, zajetih y
programu, in hkrati upoštevati
mebode dela.

Aktiv ZK je ugotovii, da do-
govorjene metode dela pri ures-
ničevanju akcijskega programa
niso bile vedano v celoti upošte-
vane, kar se odraža na primer
tudi v preozko zastavljenem de-
lu sekcij. To je toliko bolj
očitno, ker so se SteviLne sek-
cije, v katerih je sodelovalo ve-
liko' občanov, pokazale ne sa-
mo za zelo koristne, ampak so
našle &tevilne rešitve za prob-
lerne, ki so jih obravnavale.
Aktiv komttnistov je zato odloč-
no opozorii, da so take metode
dela nujne. Pri tem je posebej
opozoril tudi na odgovomost
iin vlogo sekretariatov sekcij.

Aktiv je še posebej opozoril,
da je nujen hitrejši razvoj sa-
moupravnlh odnosov v stano-
vanjskem gospodarstvu iin po-
udaril vlogo delovnih Ijudi iin
občanov v hišnih svetih. Ugo-
tovil je tudi, da se stališča iz-
vršnega odbora in oboinske
konference na tem področju
vse prepočasi uresnidujejo.

Komunisti, člani afctivaobčin-
ske konference, so obravnavali
vlogo poravnalnih svetov kot
pomembnega dejavnika krajev-
ne skupnosti prd reševanju od-
nosov med občanl- Ugotovili 90,
da je v zadnjem času ta vloga
vse manj&a. Zato je treba te-
meljito analizirati njibovo do-
sedanjo dejavnost, na podlagi
česar bi laMco sprejeli sklepe,
kako bi jih aktivirali. To anali-
zo naj bi izdelala sekcija za sa-
moupravljanje in komunalni si-
stena ob sodelovanju krajevnih
konferenc in krajevnih skup-
nosti ter članov poravnalnih
svetov, ter pripravila tudi pred-
log sklepov.

Glede učinkovitosti dela je
aktiv ugotovil v sooialistični
zvezi sicer precejšen napredek,
saj se njena stališča večkrat
upoštevajo budi pri odločanju
v skupščimi in njenih svetiii, v
samoupravnih skupnostih in
drugod. Vendar z doseženim
ne moremo biti zadovoljni. Vsi
organi občinsfee konference
morajo zato v prihodnje kar
najdosledneje uresničevati vlo
go SZDL v vseh družbenih od-
ločitvah.

Posebno pozornost je aktiv
posvetil kadrovskim vprašer
njem v občinskl konferenci in
še posebej vlogi komnnistov
pri tem. Pri tem je tudi ugobo-
vil, da v zadnjem času udelež-
ba na sejah in siceršnja
dejavnost nekaterih članov
sekretariatov sekcij, komisij,
odborov in izvršnega od-
bora ni bila povsem zadovo-
ljiva. Ceprav so bile seje vseh
organov vedno sklepčne, pa to
še ne pameni, da res izpolnju-
jejo zastavljene nadoge. Aktiv
je v celoti sprejel stališče izvrš-
nega odbora, da je treba ugo-
toviti konkretno aiktivnost po-
sameznih članov v teh organih
in v sodelovanju s komisijo za
volitve in kadrovska vprašanja
izpopolniti vse argane, tako da
bodo neaktivne 61ane zamenja-
li. Pri tem je treba prtitegniti k
sodelovanju predvsem tiste
kandiclate, ki j&h bodo predla-
gale krajevne konference^ upo-
števati pa je treba tudi udelež-
bo <ielegatov iz temeljnih orga-

nizsacij adruženega deia. Pn
tem naj sodeluje neposredno
raovo izvoljeni občinski sindi-
kalni svet. Afctav je seveda tu-
dd ugotovil, da so nekateri to-
variši preveč obremenjeni s
številnimi funtecijami in jih je
treba razbremeniti, za nove čla-
ne organov konference pa naj
velja še zlasti merilo priprav-
Ijanost za sodelovanje in po-
znavamje problernatiike, kar bo
predvsem omogočado večjo in
bolj učimkovito dejavnost orga-
nov konference.

Glede dela izvršnega odbora
občinske konference pa je ugo-
tovdi, da je bilo ob tesnem so
delovanju s krajevnimi konfe-
rencamd doseženo izboljšaiije
vsebine dela krajevnih konfe-
remc, še zlasti pa v njdhavi ka-
drovski polibiki, kar se je še
posebej odrazilo na volilnih.
kanferencah krajevnlh organi-
zacij SZDL.


